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§ 23 B 
Information, nämndens och förvaltningens frågor 

 

I pärm på bordet anmäldes inkomna protokoll med mera.  

(Bilaga 1 § 23B) 

 

 

- Skrivelse anmäldes av Ole-Jörgen Persson m.fl (M) och Bengt 

Porseby (L): Skrivelse om åtgärder för att förhindra bostadsinbrott 

genom ökad samverkan med Grannstöd och bl.a. 

Villaägarföreningarna 

- Skrivelse anmäldes av Ole-Jörgen Persson m.fl (M) och Bengt 

Porseby (L): Skrivelse om att Spånga-Tensta bör flagga med 

regnbågsflaggor under Stockholms Pridevecka. 

- Skrivelse anmäldes av Bengt Porseby (L): Skrivelse om att häva 

avtalet med Samtrans. 

 

Beslut 
Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda skrivelserna 

och återkomma till nämnden. 

 

Ole-Jörgen Persson (M) frågade förvaltningen om en projektansökan 

som har lämnats in en dag försent. 

- Förvaltningen svarade på detta. 

 

Anna Jonazon (S) frågade förvaltningen varför maten på Fristad 

servicehus har höjts och varför det är så många tomma lägenheter där. 

- Margareta Ericson svarade att maten inte har höjts på flera 

år och att ekologiska matvaror som är dyrare köps in och 

det är ett stort bekymmer med tomma lägenheter. 

 

Jossif Gummar (S) frågade förvaltningen om trafiken och farthinder samt 

bommar i stadsdelen. 

- Christina Heglert svarade att vi har ett samarbete med 

trafikverket men vi tar med oss frågan och återkommer. 

 

 

 

 

 


